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Information to customers regarding POP 

regulation 
 

 

 

 

 

With EU Regulation No. 2019/1021 coming into force, it regulated the production, 

marketing and use of prohibited and restricted substances at European level. 

 

With this regulation, the EU is transposing the international agreements of the Stockholm 

Convention and CLRTAP into EU law. 

 

In accordance with this EU Regulation, we hereby confirm that no substances from Annex 

I and Annex II of this regulation are used in our products.  

 

 

If you have any questions regarding this subject, you can get in touch with us. 

 

 

 

 

Yours sincerely 

 

Möhlenhoff GmbH 

 

Persistent, 

Organic, 

Pollutants  
 

http://www.moehlenhoff.com/
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Kundeninformation  
POP-Verordnung  
 
 
 
 
 
 
 
Mit in Kraft treten der EU-Verordnung Nr. 2019/1021 wurde auf europäischer Ebene die 
Herstellung, das Inverkehrbringen und die Verwendung von verbotenen und 
beschränkten Stoffen geregelt. 
 
Mit dieser Verordnung setzt die EU die internationalen Vereinbarungen der Stockholmer 
Convention und CLRTAP in EU-Recht um. 
 
Gemäß dieser Verordnung bestätigen wir Ihnen hiermit, dass keine Stoffe aus                    
Anhang I und Anhang II der genannten Verordnung in unseren Produkten Verwendung 
findet. 
 
 
Falls Sie Rückfragen haben, stehen wir Ihnen selbstverständlich jederzeit zur Verfügung. 
 
 
 
 
Mit freundlichen Grüßen aus Salzgitter 
 
Möhlenhoff GmbH 
 

Persistent, 
Organic,  
Pollutants 


